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Bod č. 1 - Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobrý deň, kolegyne, kolegovia. Prepáčte, že 

chvíľku meškám, ale začali by sme. Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 písmeno 

a), zákona č. 369/1990 Z.z. obecného zriadenia v znení neskorších predpisov otváram 11. pracovné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo volebnom období 2018/2022. Dnešné 

zasadnutie MsZ bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona o obecnom zriadení. Boli 

naň pozvaní všetci poslanci MsZ s platným mandátom. Z 21 poslancov je prítomných 16 poslancov, 

preto vyhlasujem zasadnutie MsZ mesta Breza za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili pán poslanec Kupec a pani poslankyňa Dzurmanová. Dovoľte mi, aby 

som na dnešnom zasadaní MsZ privítal predovšetkým vás poslancov MsZ ako aj hlavnú 

kontrolórku mesta Brezna. Prednostku MsÚ Brezno, vedúcich odborov, riaditeľov príspevkových 
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organizácií, konateľov obchodnej spoločnosti, zástupcov organizácií, zástupcov médií, prizvaných 

hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

týmto považujem zasadnutie MsZ mesta Brezna za otvorené. Prešli by sme k skúške hlasovacieho 

zariadenia. 
 

 

 

Bod č. 2 - Skúška hlasovacieho zariadenia 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Poprosím hlasovanie ZA. Ďakujem. 

Hlasovanie PROTI. Ďakujem. A hlasovanie ZDRŽAL SA. Počkáme chvíľu, lebo sme rýchlejší ako 

stroj. Pán poslanec Tokár, prosím ťa. Dobre. Ďakujem pekne.  
 

 

 

Bod č. 3 - Procedurálne otázky 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu tri, tým sú procedurálne 

otázky. K schváleniu programu rokovania. Program rokovania vám bol doručený písomne spolu 

s pozvánkou. V programe rokovania navrhujem tieto zmeny a doplnky. Doplniť bod 5.2. Majetkové 

záležitosti – Odkúpenie bytu č. 17 od Jána Katreniaka, nachádzajúceho sa v bytovom dome súpisné 

číslo: 1789, na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne. Doplniť bod 8. Návrh na poverenie poslanca MsZ 

mesta Brezna na výkon sobášiaceho. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému 

programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je ZA, aby sa dnešné zasadnutie riadilo 

programom aj s doplnením, ktoré som uviedol. Kto je ZA uvedený program?  

 

Hlasovanie: Ďakujem. Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že program bol schválený 

jednohlasne.  
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme na voľbu návrhovej komisie so 

zreteľom na prerokované správy odporúča MsZ zvoliť návrhovú komisiu v zložení poslancov – pán 

poslanec Barančok, pán poslanec Baran a pán poslanec Obernauer. Má niekto z poslancov 

pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Keď nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie. 

Kto je ZA, aby návrhová komisia pracovala v uvedenom zložení?  

 

Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že komisia bola schválená a zaujala aj 

svoje miesto.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia poverujem poslancov MsZ – pán poslanec Struhár a pán poslanec Fašang. Zapísaním 

uznesenia a vypracovaním zápisnice poverujem Veroniku Horváthovú, sekretárku prednostky MsÚ.  

 

 
 

Bod č. 4 – Návrh VZN, ktorým sa mení VZN č. 02/2018 o podmienkach 

poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania 

a obnovy pamiatkovej zóny mesta Brezno 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k programu rokovania. Pod 



bodom 4. máme Návrh VZN, ktorým sa mení VZN č. 02/2018 o podmienkach poskytovania 

nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania a obnovy pamiatkovej zóny mesta 

Brezno. Predkladám ja, spracoval útvar prednostu MsÚ v zastúpení pani prednostkou. Nech sa páči, 

materiál uvedie pán Mgr. Vetrák.  

 

Mgr. Michal Vetrák, odbor právny a majetkový: Vážené poslankyne, vážení poslanci. 

Predmetom predkladaného návrhu VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Brezna č. 02/2018 

o podmienkach poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania 

a obnovy pamiatkovej zóny mesta Brezna je úprava maximálnej výšky nenávratného finančného 

príspevku priznaného mestom z výšky 2 000 € na sumu 5 000 € na jeden projekt. K predmetnej 

úprave maximálnej výšky poskytovaného príspevku pristupujeme vzhľadom k tej skutočnosti, že 

suma 2 000 € je pri súčasných cenách na stavebnom trhu nepostačujúca. Možno len v skratke pre 

ozrejmenie, tento nenávratný finančný príspevok môže byť poskytnutý na rekonštrukciu, opravy 

a udržiavacie práce na uličných fasádach budov, na rekonštrukciu dverí, brán, okien, výkladov na 

uličnej fasáde, výmene strešnej krytiny z uličného pohľadu, reštaurovanie a obnovu hodnotných 

historických artefaktov, architektonických prvkov viditeľných z verejného priestranstva, práce, 

týkajúce sa pamiatkového výskumu budov, nasvietenie fasád budov a v iných prípadoch je možné 

poskytnúť nenávratný finančný príspevok na tieto prvky aj na nových budovách postavených 

(nezr.) pôvodnej zástavby. Všetky ostatné podmienky zostávajú zachované.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna:  Ďakujem pekne. Ja len doplním, že podľa 

súčasného alebo do súčasnosti platnej opravy VZN nikto nevyužil tieto ustanovenia a nikto nepodal 

žiadosť o túto dotáciu. Takže aj z toho dôvodu sme sa rozhodli po komunikácii s vlastníkmi budov 

v pamiatkovej zóne takto a samozrejme, neznamená to, že dostane automaticky žiadateľ 5-tisíc, ale 

do 5-tisíc, čiže sa mení len ten rozsah, aj to je potom na zváženie tej komisie, ktorá bude toto 

odporúčať a posudzovať, akú sumu bude samozrejme navrhovať. Dobre. Otváram rozpravu, nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia. Pán poslanec Barančok, nech sa páči.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Ja len za komisiu kultúry, že toto určite odporúčam a potom aj 

taký návrh, keďže títo majitelia nehnuteľností nám platia aj zaujímavé dane z nehnuteľnosti, 

môžeme im aj poslať nejaké listy, že majú takúto možnosť, keďže ju doteraz nikto nevyužil, že sa 

teda tá možnosť, že je to možno aj také pekné gesto mesta, ich takto ešte upozorniť, že majú takúto 

možnosť. To len taký nápad z komisie, ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Určite áno. Plný súhlas. My sme aj 

v minulosti posielali aj to znenie VZN, aj žiadosť, ktorá je prílohou tohto VZN, takže prepošleme to 

aj teraz a už je to samozrejme potom na nich a budeme radi, keď sa zapoja. Ešte niekto ďalší do 

rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna po prvé berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového kola k návrhu VZN atď. ako je uvedené v texte, po druhé, uznáša sa v zmysle § 6 

odst. 1, § 11 odst. 4, pís. g), zákona č. 369/1990 Z.z. o obednom zriadení v znení neskorších 

predpisov na VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Brezna VZN 02/2018 o podmienkach 

poskytovania nenávratného finančného príspevku mesta na podporu udržania a obnovy pamiatkovej 

zóny mesta Brezno.  

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 



K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 124/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 
 

 
 

Bod č. 5. – Majetkové záležitosti 

 

Bod č. 5.1. – Odkúpenie bytov od spoločnosti STEEL TRUST, s. r. o., 

nachádzajúcich sa v bytovom dome súpisné číslo: 1789, na Mládežníckej ulici č. 6 v 

Brezne 

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 5. Tým sú majetkové 

záležitosti. Pod bodom 5.1. máme odkúpenie bytov od spoločnosti STEEL TRUST, nachádzajúcich 

sa v bytovom dome súpisné číslo 1789, na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne. Nech sa páči.  

 

Neidentifikovaný: Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor. Tento návrh 

uznesenia nadväzuje na uznesenie MsZ mesta Brezno č. 53 z roku 2018, ktorým MsZ schválilo 

uzatvorenie budúcej kúpnej zmluvy medzi mestom Brezno ako budúcim kupujúcim a spoločnosťou 

STEEL TRUST ako budúcim predávajúcim, predmetom ktorej bol záväzok zmluvných strán 

uzatvoriť najneskôr do 30.07.2019 riadnu kúpnu zmluvu na prevod vlastníckeho práva k 33 bytom 

nachádzajúcich sa v bytovom dome na Mládežníckej ulici č. 6. Týmto návrhom uznesenia vlastne 

mesto Brezno pristupuje k splneniu tohto zmluvného záväzku a teda návrh uznesenia je reakcia 

mesta Brezno na výzvu spoločnosti STEEL TRUST na uzatvorenie riadnej kúpnej zmluvy. Ako 

som povedal predmetom kúpnej zmluvy je prevod vlastníctva k 33 bytom nachádzajúcich sa na 

Mládežníckej ulici č. 6. vrátane podielov priestorov na spoločných častiach, spoločných 

zariadeniach a na príslušenstve bytového domu ako aj spoluvlastníckych podieloch pozemku, na 

ktorom je bytový dom postavený. Kúpna cena za všetkých 33 bytov je výsledkom dohody 

zmluvných strán a predstavuje peňažnú čiastku v sume 346 500 €. Samozrejme vychádza zo 

znaleckého posudku č. 53, ktorý vyhotovil znalec z odboru stavebníctva, odvetvie odhad hodnoty 

nehnuteľnosti. Tie podmienky prevodu sú nastavené tak, že predávajúci do uzatvorenia riadnej 

kúpnej zmluvy zabezpečí vysporiadanie všetkých záväzkov spojených s vlastníctvom a užívaním 

predmetu prevodu, teda všetkých 33 bytov. V prípade, že by neboli náhodou niektoré záväzky 

vysporiadané, môže nastať taká situácia, po uzatvorení riadnej kúpnej zmluvy zabezpečí ich 

vysporiadanie. V prípade, že by sa niekto obrátil na mesto Brezno. Samozrejme, že budú ukončené 

všetky nájomné a iné faktické vzťahy, zmluvy. A teda na bytoch nebudú viaznuť žiadne ťarchy, 

vecné bremená a záložné práve, iné práve tretích osôb, okrem záložných práv v prospech mesta 

Brezno a zákonného záložného práva v zmysle zákona o vlastníctve bytov a nebytových priestorov. 

Ďakujem. Toľko z mojej strany.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Takže ďakujem pekne. Tento bod sme 

preberali už viackrát aj na pracovných sedeniach. Takže ak sú ešte nejaké doplňujúce otázky, nech 

sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby 

priniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna, po prvé, berie na vedomie ponuku 

spoločnosti STEEL TRUST, s. r. o. atď. ako je v texte. Po druhé, schvaľuje v súlade s § 3, odst. 1 

písmeno a) spojený s § 4, odst. 2 Z.z. hodpodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno ďalej 

tak ako je uvedené v texte. Kúpna cena 346 500 € za podmienok ďalej tak ako je uvedené v texte.  
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, 



doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: 17 prítomných, 17 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 125/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 
 

 

 

 

Bod č. 5.2. – Odkúpenie bytu č. 17 od Jána Katreniaka, nachádzajúceho sa 

v bytovom dome súpisné č.: 1789, na Mládežníckej ulici č. 6 v Brezne 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme na bod č. 5.2. Tým je 

odkúpenie bytu č. 17 od Jána Katreniaka, nachádzajúceho sa na Mládežníckej č. 6 v Brezne. Nech 

sa páči.  

 

Neidentifikovaný: Tento návrh uznesenia je v podstate identický ako predchádzajúci, len s tým 

rozdielom, že nereagujeme na už v minulosti uzatvorenú budúcu kúpnu zmluvu. Pán Katreniak 

predložil mestu Brezno ponuku na odpredaj bytu č. 17, ktorý sa tiež nachádza v bytovom dome na 

Mládežníckej ulici č. 6. Ako som povedal, je to identický návrh. Podmienky sú nastavené rovnako 

ako pri predchádzajúcom návrhu, len s tým, že kúpna cena je tu dohodnutá na 12 000 €. Tak isto sa 

opierame o znalecký posudok č. 54 z roku 2018 len s tým rozdielom, že po jeho vyhotovení bol 

tento byt ešte zhodnotený o vybudovanie plynovej prípojky, preto je tá cena trošku vyššia ako 

v predchádzajúcom prípade.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: To sme tiež prerokovali včera, aj sme 

v podstate zdôvodnili tú cenu od tejto fyzickej osoby, ktorá nám ponúkla tento byt a ideme 

v intenciách toho, čo sme si povedali a to je – k výkupu všetkých bytov v tomto bytovom dome 

a vybudovania bytov už buď pre seniorov alebo mladých ľudí. V zásade je to potom na rozhodnutí 

zastupiteľstva ako sa dohodneme ďalej pokračovať. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna po prvé berie na vedomie ponuku Jána 

Katreniaka narodeného 20.05.1951 ďalej tak ako je uvedené v texte, po druhé schvaľuje v súlade s 

§ 3 odst. 1 pís. a) v spojení s § 4 odst. 2 (nezr.) hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Brezna, ďalej tak ako je uvedené v texte. Kúpna cena 12 000 € za podmienok ďalej tak, ako je 

uvedené v texte.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 17 prítomných 17 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 126/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 

 



Bod č. 6 – Schválenie dodatku č. 5 k Zmluve o výkone vo verejnom záujme č. 

388/2008 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 6. Tým je schválenie 

dodatku č. 5 k Zmluve o výkone vo verejnom záujme č. 388 z roku 2008. Nech sa páči. 

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Predmetom návrhu na uznesenie je schválenie dodatku č. 5 

k Zmluve o výkone vo verejnom záujme č. 388/2008 zo dňa 30.12.2008 v znení jej dodatkov a to 

medzi mestom Brezno, ako objednávateľom a SAD, a. s. ako dopravcom. Predmetom tohto dodatku 

je náhrada preukázanej straty zo zabezpečenia a výkonu vo verejnom záujme formou priebežných 

mesačných platieb, ktoré budú objednávateľom dopravcovi uhradené bezhotovostným prevodom na 

účet dopravcu do 25. dňa príslušného kalendárneho mesiaca vo výške 8 000 €/mesačne. A taktiež je 

predmetom dodatku aj schválenie nových tarifných podmienok MHD Brezno. Úplné znenie tohto 

dodatku vrátane prílohy je prílohou uznesenia.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Zmluvu máte priloženú k návrhu 

na uznesenie. Taktiež prerokovali sme včera, otváram rozpravu, ak sú ešte doplňujúce otázky, 

návrhy, nech sa páči.  

 

Neidentifikovaný: Ja na základe včerajšej rozpravy predkladám pozmeňujúci návrh, kde v prílohe 

č. 5 bod 1, pís. f), sa text občania nad 62 rokov veku nahradí textom občania, ktorým vznikol nárok 

na starobný dôchodok.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Formulovali sme po konzultácii s právom. 

Takže je to v súlade s týmto, dobre?  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Zákona o sociálnom poistení. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: S faktickou kolegyňa Štugnerová. 

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA, poslankyňa: Ja som sa len chcela spýtať vlastne, tam je starobný 

dôchodok, tým sa myslí aj invalidný?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Invalidný máme v ďalších ustanoveniach. 

Čiže to sa nevylučuje. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Súhlasíte teda so zapracovaním? Áno? Dobre. 

Dobre, šak včera sme to tiež konzultovali na základe vašich pripomienok, takže sme to len 

potrebovali opraviť. Ešte pán poslanec Obernauer, nech sa páči.  

 

Július Obernauer, poslanec: Ďakujem pekne. Ja by som, včera mi nejak trošku ušlo tie batožiny 

veľkých rozmerov, prepravovanie. Neviem, to sa mi nejak nepozdáva. Proste buď prevážame ľudí 

alebo sme dopravný podnik na dosky, laty a ja neviem čo. Takže ja by som to odporúčal vypustiť. 

To znenie je – batožina o rozmeroch väčších ako 50 x 80 x 120 cm, úzke predmety užšie ako 150 

cm a predmety v tvare dosky väčších rozmerov ako 5 x 80 x 120 cm a to i v prípade, že presahuje 

čo i len jeden z uvedených rozmerov. No aby nám tam šifoniere neprevláčali ľudia. Lyže je iná vec.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Môžeš, nech sa páči.  

 

Neidentifikovaný: Definícia batožiny v zmysle tarifných podmienok SAD aj na prímestské linky, 

nie len MHD. Oni majú túto definíciu batožiny aj na prímestské linky a na diaľkové linky.  

 

Július Obernauer, poslanec: Aby to nebolo zadarmo, aby naozaj sa nestalo, že tam budú prevláčať 



gauče.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Nemyslím si, že budú. Gaučovú súpravu 

nikto nezoberie. Dobre, no. Je to návrh, ale nemyslím si, že toto nejakým spôsobom ovplyvní tú 

dopravu. Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú 

komisiu, aby predniesla najprv pozmeňujúci návrh. Vypustiť teda.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Čiže hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu poslanca Obernauera, 

aby sme vypustili a možnosť prepravovať batožinu o rozmeroch 50 x 80 x 120 cm, úzke predmety 

dlhšie ako 150 cm a predmety v tvare dosky väčších rozmerov ako 50 x 80 x 120 cm a to v prípade, 

že presahuje, čo i len jeden z uvedených rozmerov zdarma.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Takže nech sa páči, kolegyne, kolegovia, 

hlasujte.  

 

Hlasovanie: Zo 17 prítomných 10 ZA, PROTI 1, ZDRŽALI SA 6. Konštatujem, že návrh bol 

schválený.  

 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Poprosím návrh ako celok.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: Čiže tvoj návrh je zapracovaný, áno? MsZ mesta Brezna po 

prvé schvaľuje uzatvorenie dodatku č. 5 k Zmluve o výkone vo verejnom záujme č. 388/2008 

uzatvorenej dňa 30.12.2008 v znení dodatkov medzi, atď. ako je uvedené v texte. Predmetom 

dodatku je náhrada preukázanej straty zo zabezpečenia výkonu verejného záujmu formou 

priebežných mesačných platieb, ktoré budú objednávateľom dopravcovi uhradené bezhotovostným 

prevodom na účet dopravcu do 25. dňa príslušného kalendárneho mesiaca vo výške 8 000 €/mesiac. 

Schválenie nových tarifných podmienok MHD Brezno. Úplné znenie dodatku č. 5 tvorí prílohu 

tohto uznesenia.  

 

Neidentifikovaný: Po schválení toho predchádzajúce bodu je potrebné povedať, že by mali byť 

upravené potom tarify za batožinu a my to nebudeme mať. Teda my vypustíme batožinu a nemáme 

potom uvedené za koľko ju budeme vlastne vyberať. V prípade platieb. Lebo pôjde niekto, 

napríklad pôjde maloletý s lyžami, ten pôjde zadarmo, ale neni tam nikde uvedené vlastne koľko 

bude za tie lyže platiť v MHD. Čiže by bolo. V predchádzajúcich dodatkoch tam bola daná tarifa. 

Len teraz by mal. My nemáme upravené potom nadrozmernú batožinu, tarifu, koľko sa bude platiť. 

Rozumieme sa, či?  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ale my tú sumu tam nedáme.  

 

Neidentifikovaný: Ak tam nebude tá suma, tak v tom prípade je to trošku problém.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pre blbosť sa ideme zamotávať, čo vám 

poviem, ale dobre. Neviem, tak uznesenie sme schválili. Dobre, dohodneme to s dopravcom, dobre? 

Nejako. Dobre. Dobre. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú hlasujte 

o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 17 prítomných 17 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 127/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 



Bod č. 7 – Návrh na schválenie člena dozornej rady Veolia energia Brezno, a. s. 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 7. Tým je návrh na 

schválenie člena dozornej rady Veolia energia Brezno. Predkladám ja, spracoval odbor právny, 

nech sa páči. Poprosím, pani doktorka.  

 

Neidentifikovaná: Dobrý deň prajem. V predkladanom materiály, obsahuje tento materiál návrh na 

schválenie nového člena dozornej rady Veolia energia Brezno, a. s. Návrh, ako ste si povšimli, je 

skoncipovaný tak, že za nového člena dozornej rady tejto spoločnosti je alternatívne uvedené buď 

teda pani Dr. Petra Dzurmanová alebo pani Mgr. Eva Skačanová. S tým teda, že na základe vášho 

rozhodnutia má byť rozhodnuté teda, ktorá z nich to bude. Dôvodom predloženia tohto materiálu je 

skutočnosť, že pani poslankyňa Dzurmanová túto funkciu vykonávala na základe uznesenia 

zastupiteľstva z 2015/2016, kedy zastupiteľstvo ju schválilo ako členku dozornej rady ako zástupcu 

mesta Brezna v dozornej rade na obdobie až do roku 2021. Keďže ale počas doby výkonu tejto 

funkciu došlo k vymazaniu jej mena ako člena dozornej rady v obchodnom registri ku dňu 

30.11.2018, je potrebné doplniť počet členov dozornej rady, keďže v súčasnosti je v OR zapísaných 

len dvaja členovia dozornej rady a zo zákona požiadavka je minimálne traja členovia, aby bola teda 

dozorná rada funkčná. Takže opätovne uvádzam – je návrh schváliť nového člena dozornej rady 

v spoločnosti Veolia energia. Alternatívne buď pani poslankyňa Dzurmanová alebo pani Mgr. 

Skačanová. Prípadné otázky alebo iné návrhy, nech sa páči.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Po včerajšej rozprave a dohode na 

pracovnom, sme sa dohodli, že kolegyňa v podstate nemôže byť na základe prekážok z jej osobných 

dôvodov až od 01.09. Takže sme sa bavili o tom, že k 01.09 tam vidíme viacero právnych 

problémov, ktoré by týmto vznikli, to sme si povedali a odkonzultovali s právnym. Takže na 

základe tejto informácie v podstate sú návrhy pani poslankyňa Skačanová zo včerajšieho 

pracovného a pán poslanec Hašan, áno? Pán poslanec, súhlasíš s tým, hej? Takže by sme hlasovali 

potom o týchto dvoch návrhoch a pani poslankyňa, keďže do 01.09 nemôže, tak to vypúšťame. Tam 

ste si to prešli, áno? Že od toho 01.09. by to bol problém.  

 

Neidentifikovaná: No áno, pretože do 01.09. sú ešte prakticky, no necelé dva mesiace, a ako som 

povedala dozorná rada už nejaký čas má len dvoch členov, čiže tam už hrozí prípadne výmaz 

z registra.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Áno, je tam konanie súdu už na zrušenie 

spoločnosti.  

 

Neidentifikovaná: Takže to treba riešiť okamžite túto situáciu.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Dobre. Takže otváram rozpravu, nech sa páči. 

Pán poslanec Tokár.  

 

Jozef Tokár, poslanec: Ďakujeme za slovo, aby to bolo možno kóšer. Takže ja dávam 

pozmeňujúci návrh na doplnenie návrhu schválenia člena do dozornej rady Veolia energia Brezno 

aj z pána poslanca Ing. Hašana, aby to bolo oficiálne. Lebo včera sme sa síce dohodli, ale  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Oficiálne je, keď to poviem a je to 

zapracované. Ten návrh  

 

Jozef Tokár, poslanec: Ale tak som konzultoval s pani prednostkou, aby som to predniesol, tak 

som to predniesol.  



 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Nie je to potrebné.  

 

Jozer Tokár, poslanec: Dobre, tak sme sa dohodli. Odôvodňujem to, lebo nejaká dôvodová správa, 

prečo pani Skačanová alebo niekto možno iný nebol alebo som sa nedopátral, tak ja to 

zdôvodňujem ako technickým vzdelaním, čo je jeden z predpokladov pána Hašana na plnenie si 

povinností, ktoré vyplývajú z funkcií člena dozornej rady. A druhá vec, čo ma tak nejak viedlo 

k tomu. My sme poslanci, 21 poslancov nás je a keď je niekto možno predsedom v nejakej komisii, 

tak proste tie funkcie by sa mali parciálne rozdeliť medzi všetkých členov, či nových alebo starších 

poslancov, čiže to je jeden z mojich takých tiež návrhov, že pani kolegyňa je predsedníčka komisie, 

takže aj niekto iný by mohol mať nejakú inú funkciu z nás poslancov. Aj do budúcnosti, ak sa budú 

členovia dozornej rady meniť, neviem, či sa budú meniť alebo dopĺňať niektorí ešte, myslím tým 

lesy alebo (nezr.). Tak to je taký môj osobný názor, aby každý nejak prispel svojím dielom a mal 

určitú zodpovednosť a z nás poslancov v určitých, či dozorných radách alebo v komisiách. Takže to 

je taký môj návrh, čiže ja som dával ten návrh včera na komisii a dnes by som ho dal oficiálne, ale 

keď nie je potrebný, tak ďakujem.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Nie, tak dohodli sme sa včera, takže.  

 

Jozef Tokár, poslanec: Mňa pani prednostka oslovila, že bolo by vhodné, takže ja plním, čo sa 

dohodneme.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pani prednostka nepredkladá návrhy, 

predkladám ich ja, takže potom v poriadku. Dobre. Ešte niekto ďalší do rozpravy, kolegyne, 

kolegovia? Ak nie, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Budeme hlasovať o kolegyni Skačanovej ako prvom návrhu a potom druhom, pána poslanca 

Hašana, dobre? Pripomínam, že tak, aby ste sa rozhodli, áno? Koho schválite, schválite. Môžeme 

potom hlasovať aj o druhom. Prosím vás, aby sme dvoch neschválili, dobre? Pripomínam, že len 

jeden tam môže byť zvolený. Áno?  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna po prvé schvaľuje v zmysle § 11 odst. 4 pís. 

i) zákona číslo 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov do funkcie člena 

dozornej rady Veolia energia Brezno, a. s., IČO: 36 622 516 ako zástupcu mesta Brezna poslankyňu 

MsZ mesta Brezna Mgr. Evu Skačanovú, trvale bytom Martina Benku 1657/9, 97703 Brezno.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 17 prítomných 13 ZA. ZDRŽALI SA 4. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: A pre správnosť budeme ešte aj o kolegovi? 

No, nemali by sme, ale ako chcete. Tak hlasujme aj, len aby.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna po prvé schvaľuje v zmysle § 11 odst. 4 pís. 

i) zákona číslo 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov do funkcie člena 

dozornej rady Veolia energia Brezno, a. s., IČO: 36 622 516 ako zástupcu mesta Brezna poslanca 

Ing. Milana Hašana, bytom Krčolová 97701 Brezno.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Ešte raz, nech sa páči. Poprosím ešte raz o opakované hlasovanie. 17 prítomných, 



ZA 2, ZDRŽALI sa 14, NEHLASOVAL 1. Konštatujem, že návrh schválený nebol.  

 

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 128/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

Bod č. 8 – Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na 

výkon sobášiaceho  
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Prešli by sme k bodu 8. Tým je návrh na 

poverenie poslanca MsZ na výkon sobášiaceho.  

 

Neidentifikovaný: V zmysle ustanovenia § 4 ods. 1, zákon č. 36/2005 o rodine v platnom znení 

vyhlásenie o uzavretí manželstva urobia snúbenci na Matričnom úrade určenom pre obvod, 

v ktorom má jeden z nich trvalý pobyt pred starostom alebo primátorom alebo povereným 

poslancom MsZ za prítomnosti matrikára.  Na základe uvedeného predkladáme návrh na doplnenie 

ďalšieho poslanca, ktorý bude poverený na výkon sobášiaceho v období 2018 – 2022 a bude ním 

pán Mgr. Andrej Barančok, poslanec MsZ mesta Brezna.  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem, otváram rozpravu. Kolegyne, 

kolegovia. Pán poslanec prejavil sám iniciatívu, takže sme radi, že sa zapojí do tohto procesu 

a rozdelíme si prácu. No, samozrejme. Ale tak šak budeš mať aj ďalšie povinnosti, nielen. Ak nikto 

do rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

Mgr. Andrej Barančok, poslanec: MsZ mesta Brezna poveruje v zmysle § 4 ods. 1, zákon č. 

36/2005 Z.z. o rodine a o zmene v doplnení zákonov na výkon sobášiaceho Mgr. Andreja 

Barančoka, poslanca MsZ mesta Brezna. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Ďakujem. Pripomienka, pozmeňujúce, 

doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.  

 

Hlasovanie: Zo 16 prítomných 16 ZA. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie MsZ číslo 129/2019, ktoré je neoddeliteľnou 

súčasťou zápisnice 

 

 

 
 

Bod č. 9 – Ukončenie zasadnutia MsZ mesta Brezna 
 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna: Pod bodom 9 máme ukončenie dnešného 

zastupiteľstva. Ja vám ďakujem za účasť a schválenie predmetných návrhov.  

 

 

 

 



 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

    JUDr. Tomáš Abel, PhD. v.r.                                       Mgr. Zuzana Ďurišová v.r. 

           primátor mesta                                                            prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

 

 

             

        Ing. Miroslav Fašang v.r.                                          Mgr. Daniel Struhár v.r. 

         overovateľ zápisnice                                                         overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa  05.08.2019            

                         Veronika Horváthová   v.r. 

                                                         zapisovateľka 

 
 

 
 


